
 

 

Občina Hoče-Slivnica         
Pohorska cesta 15 
2311 Hoče  
 
Številka: 03201-13/2022-002 
Datum:  15. 12. 2022     
                                                      
 
 

Z A P I S N I K  
1. izredne seje Občinskega sveta Občine Hoče-Slivnica, ki je  bila v četrtek,  

15. 12. 2022, ob 16.02 v veliki sejni sobi Občine Hoče-Slivnica. 
 

 
TOČKA 1 

OTVORITEV SEJE IN UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seja se prične ob 16.02. Prisotnih je 14 občinskih svetnic in svetnikov, zaradi česar je sklepčnost 

zagotovljena.  

 

Prisotni člani OS: Golob Vojko, Haložan Rok, Kalšan Kildenfoss Simona, Klajderič Jožica, Krivec Žan, 

Lobnik Rado, Merkuš Jožef,  Pučko Anica, Pust Boris, Smogavec Marko, Trinko Zdenka, Vrhovšek 

Konrad. 

Breznik Anton od 16.22 

Odsotni člani OS: Hvauc Srečko, Motaln Marija – opravičila, Pišek Vida – opravičila, Vrhovšek Darko 

– opravičil. 

 

Drugi prisotni: 

Metka Meglič - direktorica OU, Janja Zorman, Ksenija Petrič, Barbara Škrlec Cvetko - strokovne 

službe. 

 
 

TOČKA 2 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DNEVENGA REDA 

 

Dr. Marko Soršak, župan pozdravi prisotne in predlaga naslednji sklep: 

SKLEP ŠT. 1i/1  
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti. 

2. Obravnava in potrditev dnevnega reda. 

3. Obravnava in potrditev Spremembe Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega 

zemljišča v občini Hoče-Slivnica. 



 

 

4. Seznanitev s Sklepom o začasnem financiranju Občine Hoče – Slivnica v obdobju 

januar – marec 2023. 

5. Obravnava in potrditev predlogov za imenovanje članov stalnih delovnih teles 

občinskega sveta.  

6. Obravnava in potrditev Dokumenta identifikacije investicijskega projekta - DIIP 

»Oskrba Hočkega Pohorja s pitno vodo«. 

 
Število prisotnih članov pri glasovanju: 14  

ZA:   14 PROTI:   0 
 
SKLEP ŠT. 1i/1 JE SPREJET. 
 

 

 
TOČKA 3 

OBRAVNAVA IN POTRDITEV SPREMEMBE ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO STAVB-NEGA 
ZEMLJIŠČA V OBČINI HOČE-SLIVNICA. 

 

Uvodno obrazložitev je podala Metka Meglič, direktorica OU. 
 
V razpravi so sodelovali: 

- Rado Lobnik - dvig NUSZ ni smotrno glede v tem času krize. 

- Vojko Golob - stranka SDS se ne strinja z dvigom NUSZ in v kolikor bo sklep sprejet bodo 

začeli z zbiranjem podpisov za referendum. 

- Rok Haložan - predlaga da se dvig izvede skozi vse leto – postopoma, 

- Jožef Merkuš - vsakokrat ob povišanju se pojavljajo isti razlogi proti. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal po razpravi na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 1i/2 
Občinski svet Občine Hoče-Slivnica sprejme Spremembe Odloka o nadomestilu za 
uporabo stavbnega zemljišča v občini Hoče-Slivnica. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  14  

ZA:  10  PROTI:  2  

 
SKLEP ŠT. 1i/2 JE SPREJET. 
 
Dr. Marko Soršak po sprejetju sklepa poda še dodatno pojasnilo glede koriščenja sredstev iz NUSZ. 

 
 
 
 
 



 

 

 TOČKA 4 
SEZNANITEV S SKLEPOM O ZAČASNEM FINANCIRANJU OBČINE HOČE – SLIVNICA V OBDOBJU 

JANUAR – MAREC 2023. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Janja Zorman, višja svetovalka. 
 
Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 1i/3  

Občinski svet se seznani Sklepom o začasnem financiranju Občine Hoče-Slivnica v 
obdobju januar – marec 2023 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju: 14   

ZA:  14  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 1i/3 JE SPREJET. 

 
 

TOČKA 5 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV PREDLOGOV ZA IMENOVANJE ČLANOV STALNIH DELOVNIH TE-LES 

OBČINSKEGA SVETA. 
 

Uvodno obrazložitev je podal Jožef Merkuš, predsednik KMVI. 
 

V razpravi so sodelovali: 

- Rado Lobnik – ne ve zakaj je imenovan v SPK, 

- Vojko Golob – ne ve kje je pet članov stranke, so samo štirje. 

- dr. Marko Soršak – peti član SDS je v KVMI, ki se tukaj ne potrjuje. 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji sklep: 
SKLEP ŠT. 1i/4 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi Odbor za finance, Odbor za okolje in pro-

stor, Odbor za gospodarske dejavnosti in turizem, Odbor za negospodarske dejav-

nosti in Statutarno pravno komisijo v predlagani sestavi. 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  14  

ZA: 12  PROTI:  2  
 
SKLEP ŠT. 1i/4 JE SPREJET. 
 
Dr. Marko Soršak je seznanil prisotne, da lahko tisti, ki se z imenovanjem ne strinjajo podajo od-

stopno izjavo. 

 

16.22 seji se pridruži Anton Breznik. 



 

 

TOČKA 6 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA – 

 DIIP »OSKRBA HOČKEGA POHORJA S PITNO VODO«. 
 
Uvodno obrazložitev je podala Ksenija Petrič, strokovna sodelavka.  

Dr. Marko Soršak poda še dodatno pojasnilo seznani s načrtovano korespondenčno sejo, kjer bodo 

potrjevali IP za ta projekt. 

 

Dr. Marko Soršak, župan je dal na glasovanje naslednji predlog sklepa: 
SKLEP ŠT. 1i/5 

Občinski svet Občine Hoče-Slivnica potrdi dokumenta identifikacije investicijskega 

projekta - DIIP »Oskrba Hočkega Pohorja s pitno vodo«. 
 

Glasovanje:  
Število prisotnih članov pri glasovanju:  15  

ZA:  15  PROTI:  0  
 
SKLEP ŠT. 1i/5 JE SPREJET. 
 
 
Dr. Marko Soršak, župan se za je udeležbo zahvali, voščil lepe praznike in zaključi sejo ob 16.26. 
 
 
Zapisala:                                                   
Neva Dolgoš                       
                                                                                       
                                                                                       Občina Hoče - Slivnica 
                                                                                      Dr. Marko Soršak, župan                  

                                                                                         
               
 


